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Abstract (en)
The yarn distributor, comprising a shoe (2) able to slide in a striping bar track (6), a feeder (3) with a downward-pointing tip (3a) that guides a yarn
towards the needles of a knitting machine, has the feeder connected to the shoe by a moving link so its tip can be positioned just above the knitting
heads in a first knitting configuration and moved away from the knitting zone in a second, non-knitting configuration. The movement between the two
configurations of the yarn feeder is controlled by a drive with links (7), a motor and an actuator (13), causing the feeder to turn about a pivot (16) on
the shoe. In variants of the design the pivot can move in a vertical or curved slot (15) in the shoe.

Abstract (fr)
Distributeur de fil (1) comprenant un patin (2) apte à glisser dans la piste (6) d'une barre-rayeur, un bec-fil (3) comprenant une pointe dirigée vers le
bas apte à guider un fil vers les aiguilles d'une machine à tricoter, une liaison (9) avec un moyen de liaison pour le relier à un moyen d'entraînement
caractérisé en ce que le bec-fil (3) présente une liaison mobile vis à vis du patin afin de pouvoir disposer la pointe du bec-fil juste au-dessus des
fontures dans une première configuration de tricotage et l'écarter de la zone de tricotage dans une seconde configuration de non tricotage et en ce
que la liaison est apte à permettre au moyen de liaison de réaliser les passages de la première à la seconde configuration et inversement.
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